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Protokół nr 23/2016 
 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytego w dniu 26 września 2016 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 

Przed sesją.  
 

Przebieg obrad: 

Otwarcia posiedzenia Komisji o godz. 8
45 

dokonał Przewodniczący Komisji, pan 

Tomasz Marcinkowski, który na podstawie listy obecności stwierdził,  

że w posiedzeniu uczestniczy wymagane przepisami kworum, w związku z czym 

obrady są prawomocne. 

Listy obecności członków Komisji oraz zaproszonych gości stanowią załącznik nr 1 

do protokołu. 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

2. Sprawy bieżące. 
 

Porządek obrad przyjęto bez uwag i przystąpiono do jego realizacji (za - 4). 
 

Ad.1 Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Ewa Witkowska – Dyrektor Biura Obsługi Inwestorów: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie gminy 

Miasto Inowrocław do projektu pod nazwą „Invest in Bit CITY 2. Promocja 

potencjału gospodarczego oraz promocja atrakcyjności inwestycyjnej miast 

prezydenckich województwa Kujawsko-Pomorskiego”, współfinansowanego  

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-

Pomorskiego na lata 2014-2020 z EFRR. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 
 

Jan Koziorowski: 

Ja mam uwagi techniczne do tego projektu uchwały. Czy w tym projekcie skrót „Bit” 

nie powinien być zapisany dużymi literami? Druga moja uwaga dotyczy zapisu 

„Województwa Kujawsko-Pomorskiego”. Moim zdaniem powinno być to zapisane  

 małą literą.   
 

Jarosław Kopeć: 

Czy zapisana kwota 487 462,74 PLN wynika ze złożonej propozycji przez Miasto? 
 

Ewa Witkowska – Dyrektor Biura Obsługi Inwestorów: 

Jest to szacunkowy koszt działań promocyjnych. Zakres projektu obejmuje m.in: 

ogólnopolską kampanię w prasie branżowej i emisję ogólnopolską 30 sekundowego 

spotu promocyjnego każdego z uczestników projektu.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są inne pytania? Nie widzę. Przechodzimy do głosowania.  

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 



2 

 

 

głosowanie: za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Ad. 2 Sprawy bieżące.  
 

Nie było. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zastępca przewodniczącego  

zamknął posiedzenie Komisji o godzinie 8
55

. 
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